
 
 

2024 HKKC R2_補充文件二（2024年 4月 8日） 

粵港澳大灣區暨中國香港小型賽車總會卡丁車錦標賽 

GKC Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area  

cum Championship of Karting Association of Hong Kong, China 

賽事通告 Race Notice 

補充文件二 Supplementary Document 2 

 

比賽輪胎 Race Tyre︰(適用於青少年組、重量組、成人組、大師組及元老組 Applicable to Junior 

Class, Heavy Class, Senior Class, Master Class and Veteran Class) 

1. 獲輪胎供應商通知原 VEGA XH3已停產，新型號為 VEGA XH4。惟因運輸問題或未能趕及，

賽事或會改為使用 VEGA SL4（俗稱紅 VEGA），每套參考價格為人民幣 1,650元。 

The tyres suppliers informed us that VEGA XH3 has been discontinued, the new model is VEGA 

XH4. However, the official may use VEGA SL4 (commonly known as VEGA Red) instead of VEGA 

XH4 due to the transportation problems or delays. The reference price of each set is RMB 1,650. 

 

備註一︰官方參考數據 VEGA SL4比 VEGA XH4平均慢 0.3秒。 

Remark 1︰The official reference data shows that VEGA SL4 is on average 0.3 seconds slower than 

VEGA XH4. 

 

備註二︰如賽事結束後有任何未使用的全套 VEGA SL4，可於當日憑該套輪胎獲全數退款，退款

詳情將於稍後公佈。 

Remark 2︰If there is any unused set of VEGA SL4 after the race, a full refund will be arranged by 

returning the unused set of VEGA SL4 on that day. Refund details will be announced later. 


